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Szanowny Panie Radny, 

w odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 27 maja 2021 roku, informuję: 
 
Ad 1. 

Plac zabaw został wykonany zgodnie z dokumentacją projektową i uzyskał od Starosty 

Warszawskiego Zachodniego zgodę na realizację. Rozwiązania projektowe są zgodne 

z obowiązującymi przepisami i nie stanowią zagrożenia dla bezpieczeństwa, życia i zdrowia 

użytkowników. Jednocześnie spełniają wszystkie założenia celów jakim mają służyć.  

W związku z powyższym nie ma konieczności ingerencji w wykonaną infrastrukturę placu 

zabaw zgodnie z przyjętymi założeniami określonymi w zamówieniu publicznym. Reasumując 

interpelacja nie wnosi merytorycznie podstaw do dalszych analiz w tym zakresie.  
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Ad 2.  

Zaproponowana przez Pana ingerencja w zagospodarowanie wykonanego placu zabaw 

wiązałaby się z usunięciem znacznego zrealizowanego zakresu i jednocześnie ograniczyłaby 

funkcjonalność placu zabaw zgodnie z pierwotnymi założeniami. Jednocześnie informuję,  

że przedstawiony przez producenta zabawek rysunek usytuowania karuzeli nie jest 

projektem.  

Nadmieniam, że Wydział Inwestycji i Remontów wystąpił do Wydziału Edukacji w celu 

określenia zasadności montażu zabawek dla dzieci z niepełnosprawnością na terenie naszej 

gminy. Ponadto informuję, że karuzela o którą Pan wnioskuje, zostanie uwzględniona  

w innej lokalizacji. 

Ad 3.  

Nawiązując do odpowiedzi na interpelację z dnia 11 maja 2021 r. w związku z brakiem 

wytycznych na zadanie “Budowa i modernizacja boiska przy ul. Waligóry” Urząd do wyboru 

Wykonawcy - Biura Projektowego potrzebuje kompleksowego i jednoznacznego 

sformułowania opisu zamówienia. Aby go przygotować Urząd zaproponował spotkanie  

z Panią Sołtys w celu omówienia szczegółów, czego oczekują mieszkańcy aby uniknąć zmian 

po przygotowaniu projektu.  

  

Z poważaniem 
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